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Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. június 30. napján 14
00

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester 

 Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla  titkársági ügyintéző 

   

Bejelentéssel távol maradt:  

  Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

 

 

Napirend:  

 

1. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

 

2.  Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

3.  Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi munkatervének 

elfogadása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

4.  A 2016. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló önkormányzati 

rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 



2 

 

 

5.  Kadarkút Város címeréről, zászlajáról, azok használatának rendjéről, 

valamint a közintézmények és a közterületek fellobogózásáról szóló 

önkormányzati rendelet tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

6.  A köztisztaság fenntartásáról, a közterületek tisztán tartásáról szóló 

önkormányzati rendelet tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

7.  Tájékoztató a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal informatikai 

biztonsági feladatainak ellátásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

8. Egyebek 

 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

113/2016.(VI.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Csima Bálint elnök úr egyéb elfoglaltsága miatt nem tud jelen lenni az ülésen, de a Kadarkúti 

Sport Egyesület képviseletében itt van körünkben Pintér Gergő képviselő úr a Kadarkúti Sport 

Egyesület szakosztály vezetője. 

Megkérdezem szóbeli kiegészítést kíván-e tenni a beszámolóhoz. 

 

Pintér Gergő képviselő, Kadarkúti Sport Egyesület szakosztály vezető 

Nem kívánom a beszámolót szóban kiegészíteni, ha valakinek kérdése van a beszámolóval 

kapcsolatban arra nagyon szívesen válaszolok. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Lóki József Tibor a Humánügyi Bizottság elnöke 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja, egyben megköszöni a sportkör vezetőinek és játékosainak a munkáját. 
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Kérdés, hozzászólás, észrevétel. 

 

Pintér Gergő képviselő, Kadarkúti Sport Egyesület szakosztály vezető 

A beszámoló elég rövidre sikerült, nagyrészt számadatokat tartalmaz. Én úgy gondolom ennél 

azért nagyobb munka folyik a Kadarkúti Sport Egyesületben. 

A körülmények figyelembe vételével, úgy gondolom a felnőtt csapat 4. helyezése és az 

ifjúsági csapat 5. helyezése nem rossz eredmény. 

 

A 20 fős keretből 13 fő helyi lakos, az átlag életkor, amellyel a bajnokságot kezdjük 22,3 év. 

Remélem, hogy egy fiatal, erős maghoz csatlakoznak még játékosok és megint népszerű lesz a 

futball. 

Mindenkit szeretettel hívok a július 30. napján megrendezésre kerülő 3. Bakonyi kupára. Ez 

egy 4 felnőtt csapatot mozgósító labdarúgó torna. A SLASZ támogatja a tornát játékvezetők 

biztosításával. 

 

Vannak olyan tényezők, amelyeket sem az önkormányzat, sem a vezetőség nem tud 

befolyásolni. Nagyon kevés a gyerek aki futballozni akar, inkább leülnek a számítógép elé. A 

kadarkúti csapat korábban mindig híres volt az utánpótlásáról. Most évről évre azzal a 

problémával küzdünk, hogy a minimális létszámmal el tudjunk menni adott mérkőzésekre. 

Fontos szerep jut a szülőknek is ebben a kérdésben. Bíztassuk a gyerekeket a sportolásra. 

A labdarúgásban a SLASZ a kisebb csapatoktól is megköveteli azokat a dolgokat, amelyeket 

a nagyobbaktól, pl.: informatikai háttér. Az adminisztrációs terheink is folyamatosan nőnek.   

 

Szeretnék pár szót szólni a Bozsik programról. Sokan azt hiszik, hogy ez önként vállalt 

feladat. A Megye II. bajnokságba nevező csapatoknak kötelező jelleggel kell vállalniuk, hogy 

részt vesznek ebben a programban. A program keretében az edzéseknek igen, de a vasárnapi 

versenyeztetésnek nem sok értelmét látom, és ha ez továbbra is ezen az alacsony színvonalon 

történik, akkor lehet, hogy Kadarkút nem szeretne ebben a programban részt venni. Ez attól is 

függ mi lesz  a szankciója, ha a Bozsik programban nem veszünk részt.  

 

Kadarkút a Bozsik program végére már mínusz létszámmal utazott el, a kiírt 7 játékos helyett 

5 játékossal. Teljes létszámmal, csak nagyon kevés csapat képviseltette magát. 

A programban való részvétel sok munkát és sok költséget jelent az egyesületnek.  

 

Rózsa János képviselő 

Mint magánember, és mint képviselő a köszönetemet szeretném kifejezni a csapatnak és a 

vezetőségnek. Én jól érzem magam a mérkőzéseken, örülök annak, hogy a kicsikkel is nagyon 

lelkiismeretesen foglalkoznak az edzők. A munkához további sikereket kívánok.  

Hajrá Kadarkút! 

 

Karsai József polgármester 

A felnőtt csapat az egész szezonban a Megyei I. osztályba való feljutásért harcolt, az elmúlt 

10 évben azt hiszem ilyen még nem volt.  

 

Az amatőr sport támogatására a központilag átutalt pénz nagyon kevés. Az önkormányzat 

saját bevételeiből támogatja az amatőr sportot. Támogatja az öltöző és a pálya fenntartást, az 

utazást, a sportfelszerelés vásárlást, a sportorvos költségeit, a játékengedélyeket, az edzők 

bérét. 

Remélem, hogy a felnőtt csapat ebben a szezonban megszerzi a dobogós helyet, mert a 

feltételeket biztosítjuk hozzá, csak futballozni kell. 
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Egyetértek a szülői felelősséggel, mert ha szülői támogatás nincs akkor a gyerek nem fog oda 

menni futballozni. úgy gondolom a 4. és 5. helyezés a csapatok számára reális eredmény. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki elfogadja a Kadarkúti Sport Egyesület 

tevékenységéről szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

114/2016.(VI.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Sport Egyesület 2015. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót, az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

2. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Az intézményvezető, egyéb elfoglaltsága miatt nem tud jelen lenni az ülésen. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérném a bizottság elnökét mondja el a 

bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság elnöke 

A Bizottság tárgyalta az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, megköszönve az 

intézményvezető és az intézményben dolgozók munkáját.  

 

Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámoló írásban kiküldésre 

került, megkérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, hozzászólása az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  
Tartalmas beszámolót tarthattunk a kezünkben. Változatos rendezvények voltak 

településünkön a Művelődési Ház szervezésében. Szeretném megköszönni az 

intézményvezető munkáját.  
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Aki az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

115/2016.(VI.30.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a munkatervet, felkérném a bizottság elnökét mondja el a 

bizottság véleményét a munkatervvel kapcsolatban. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság elnöke 

A Bizottság tárgyalta az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi munkatervét és 

elfogadásra javasolja.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel a munkatervvel kapcsolatban? 

 

Pintér Gergő képviselő 

Kadarkúton 2016.08.06. napján városnapi rendezvény lesz. Szeretném megkérdezni, hogy a 

fellépők személye ismert-e már? 

 

Karsai József polgármester 

A városnapi fellépők megvannak. A fellépők kiválasztásánál szempont volt, hogy ki az akit 

meg tud az önkormányzat fizetni, illetve ki az aki 2016.08.06.-án szabad. Februárban már a 

híresebb előadók foglaltak.  

 

Egyik fellépőnk a SÓGOROK együttes, akik a Nóta Tv és a Muzsika Tv rendszeres szereplői. 

A másik fellépőnk Solymos Tóni az Express együttes volt frontembere. 

A harmadik fellépőnk MC Pita Ramos, őt a fiatalok kérték. 

Az erdélyi testvértelepülésről egy együttes 1,5 órás élő koncerttel örvendeztet meg bennünket. 

Fellépnek még környékbeli és helyi amatőr csoportok, művészeti együttesek. 

A szokásos versenyek is megrendezésre kerülnek. 
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Úgy gondolom, hogy egy városnapnak mindig közösségi rendezvénynek kell lennie. Akik 

együtt vannak a közösséggel azoknak tetszenek a fellépők és jól érzik magukat. Városnapnak 

akkor is lenni kell, ha nincsenek star fellépők. Szomorú, hogy a települések is azon 

versenyeznek egymással, hogy ki az, aki több pénzért híresebb fellépőket tud hívni. A 

közösséget nem ezek a fellépők kovácsolják össze, hanem az a tudat, hogy Kadarkútiak 

vagyunk, és együtt vagyunk egy városnapi rendezvényen. 

 

Rózsa János képviselő 

Az idei évben egy nagyszerű összefogással sikerült megvalósítani a gyereknapot. 

A másik program, amiért szeretném a köszönetemet kifejezni, az Erdélyi „Határtalanul” 

programban való részvétel. A fiatalok ellátásában akár az iskola részéről akár helyi 

lakosoktól, akár a művelődési háztól nagyon sok segítséget kaptunk. Az ide látogató diákok 

nagyszerű élménnyel tértek haza. 

 

Horeczki László képviselő 

Polgármester úrnak szeretném megköszönni, hogy a kollégium felújítás során a lány szint és a 

fiú szint egy része ki lett festve, fel lett újítva. 

 

Karsai József polgármester 

Ez a képviselő-testület érdeme. Úgy gondolom, ez lenne az ideális kapcsolat az iskolával. Ha 

segítség kell, akkor segítséget kell kérni, nem pedig elodázni a problémát. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. 

évi munkatervét, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

116/2016.(VI.30.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház 2016. évi munkatervét az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. A 2016. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az igazgatási szünet elrendelésében a képviselő-testületnek van döntési kompetenciája. A 

közszolgálati tisztviselők jogállásáról szóló 2011. évi CXCIX. törvény 232. § (3) bekezdése 

mondja ki azt, hogy a képviselő-testület a kormány ajánlásának figyelembe vételével a rendes 
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szabadság kiadására igazgatási szünetet rendelhet el. Az ilyen módon kiadott szabadság nem 

haladhatja meg a köztisztviselő adott évre megállapított szabadságának 3/5 részét. 

Az igazgatási szünet időtartama nyáron 5 egybefüggő naptári hét lehet, és augusztus 20.-át 

követő hét vasárnapjáig tarthat. A rendelet-tervezetben a 2016. július 18.-tól - 2016. július 29-

ig terjedő időtartamra összesen 10 munkanapra igazgatási szünet kerül elrendelésre, mely alatt 

az ügyintézés nem szünetel, mivel a köztisztviselők részére egybefüggően 5-5 munkanap 

igazgatási szünet kerül kiadásra. 

A hivatalban dolgozó köztisztviselők egyik részét az első, másik részét a második héten 

küldjük szabadságra. A hivatal épülete nyitva lesz és a megfelelő színvonalú közszolgáltatási 

ellátás biztosítva lesz az állampolgárok részére. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A dolgozók nyáron eddig nem vehettek ki szabadságot? Gondolom, ha valaki a nyáron el 

akart menni szabadságra az elmehetett. Akkor miért kell igazgatási szünetet elrendelni? Én 

egy hétre bezárnám a hivatalt a szünet ideje alatt. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény 122 és 123 §.-a határozza meg a 

szabadság kiadásának rendjét. Tudni kell azt is, hogy a hivatalban dolgozó köztisztviselők, 

jellemzően nem tudják kivenni az éves szabadságukat ezen próbálunk ezzel a rendelet 

megalkotásával némileg segíteni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a 2016. évi igazgatási szünet elrendeléséről. 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

8/2016. (VII.4.) önkormányzati rendelete 

 

a 2016. évi igazgatási szünet elrendeléséről 

 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

5. Kadarkút Város címeréről, zászlajáról, azok használatának rendjéről, valamint a 

közintézmények és a közterületek fellobogózásáról szóló önkormányzati rendelet 

tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiadva. 
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A legutóbbi testületi ülésen az ülést rögzítő kollegák részéről merült fel az a kérdés, hogy 

Kadarkút Város címerének használatát lehet-e kérni a televíziós műsorokhoz.  

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2010. évben megalkotta a Kadarkút 

Város címeréről, zászlajáról és használatának rendjéről, valamint a közintézmények 

épületeinek és a közterületek fellobogózásáról szóló 23/2010.(IX.17.) önkormányzati 

rendeletét. Ebbe még ilyen jellegű felhatalmazás nem került beemelésre. 

 

A címer felhasználási köre kiegészült a médiában, valamint a hivatalos levelezés, hatósági 

munka során történő felhasználással. 

 

E rendelet módosítását az is indokolta, hogy hatályon kívül került jogszabályi hivatkozásokat 

tartalmazott. 

 

Mivel a rendelet – fenti módosításokon túl – több helyen pontosításra, javításra szorult, ezért 

célszerűbbnek láttuk egy új rendelet-tervezet előkészítését. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét Kadarkút város címeréről, zászlajáról, a címer és a zászló használatának rendjéről, 

valamint a közintézmények és a közterületek fellobogózásáról. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

9/2016. (VII.4.) önkormányzati rendelete 

 

Kadarkút város címeréről, zászlajáról, a címer és a zászló használatának rendjéről, 

valamint a közintézmények és a közterületek fellobogózásáról. 

 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

6. A köztisztaság fenntartásáról, a közterületek tisztán tartásáról szóló önkormányzati 

rendelet tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. május 26-ai ülésén tárgyalta a 

köztisztaság fenntartásáról, a közterületek tisztán tartásáról szóló önkormányzati rendelet 

tervezetet. E rendelet lehetőséget ad arra, hogy a „kora és/vagy egészségi állapota miatt a 

közterület karbantartással kapcsolatos munkákat elvégezni nem tudó, rokkant, illetve 
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nyugdíjas korú ingatlantulajdonos ingatlana előtti közterület kaszálásáról, valamint az 

ingatlan előtti járda síkosság-mentesítéséről, hó eltakarításáról, meghatározott szolgáltatási díj 

megfizetése ellenében az önkormányzat gondoskodjon.  

A rendelet tervezet tárgyalása során a képviselő-testület javaslata az volt, hogy az ingatlan 

előtti közterület kaszálásának díja m2-ben legyen meghatározva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének a beépített és beépítetlen ingatlanok 

rendjéről szóló 20/2012.(VII.9.) önkormányzati rendeletének 4.§-a szerint: 

„(1) Ha az ingatlan tulajdonosa e rendelet 3. § (3) bekezdésében foglalt ingatlan kaszálási 

kötelezettségének nem tud eleget tenni, akkor ez irányú igényét a Polgármesteri Hivatalban 

bejelentheti. Az önkormányzat átvállalhatja a lakóépülethez tartozó udvar, ingatlanrész 

kaszálási feladatainak elvégzését az ingatlan tulajdonosától, a következő díj megfizetése 

mellett: 

  

 - Előzetes felmérés díja:     1.000 Ft + Áfa” 

 

 - Kaszálás díja: 

  - 15 cm növényzetnagyságig:   10 Ft + Áfa/m2  

  - 15 cm – 25 cm    27 Ft/m2 + Áfa 

  - 25 cm – 35 cm    33 Ft/m2 + Áfa 

  - 35 cm – 50 cm    40 Ft/m2 + Áfa 

 

Mivel idézett rendeletben a kaszálás díja már meghatározásra került (m2-ben), ezért a 

kaszálás, fűnyírás díjának m2-ben történő ismételt megállapítása nem indokolt. 

 

Összehasonlítva a májusi képviselő-testületi ülésre beterjesztett rendelettervezetben és fenti 

rendeletben szereplő szolgáltatási díjakat megállapítható, hogy a nyugdíjas korú, illetve 

rokkant személyeket hátrányosan érintené az e tájékoztatóban szereplő díjak megfizetése. 

 

A képviselő-testületnek döntenie kell arról, hogy – amennyiben a kaszálás díját m2-ben 

kívánja megállapítani – a nyugdíjas korú, illetve rokkant személyek részére fenti díjakból 

kíván-e kedvezményt adni, ha igen, az milyen mértékű legyen, vagy a díjat a korábbi 

előterjesztésnek megfelelően állapítja meg. 

 

A m2 alapján történő kaszálás bevezetésénél a legnagyobb problémát az jelentené, hogy sok 

helyen nem lehet megállapítani hol van a telekhatár, ezért nem tudunk pontos négyzetmétert 

mérni. 

  

Karsai József polgármester 

Én azon az állásponton vagyok, hogy a korábban már megállapított 500 és 1.000 Ft legyen a 

kaszálás díja, ezen ne változtasson a képviselő-testület. Ezt a kedvezményes díjat a 

nyugdíjasoknak és azoknak az embereknek állapítottuk meg akik egészségi állapotuk miatt 

már nem tudják a közterületet rendben tartani. 

 

Az egyik lakó nagyon meggyőző érvet tudott mondani arra miért nem jó a m2 alapján történő 

számlázás.. Senki nem tehet arról, hogy előtte mekkora a közterület. A közterületből a 

lakónak semmi haszna nincs. A közterületen csak kötelezettség jelentkezik a fűkaszálásban és 

télen a hó eltakarításnál.  

 

Pintér Gergő képviselő 



10 

 

 

Rossz ötletnek tartom, hogy a képviselő-testület m2 alapján számlázza a kaszálást, mert ma 

22 cm a fű holnap 25 cm, a telekhatárok sem egyértelműek. Ezzel csak konfliktust 

generálunk, nem is beszélve arról, hogy az önkormányzatnak erre kapacitása sincsen. 

Egyetértek azzal, hogy ne változtassunk az 500 és 1.000 forintos díjon. 

 

Lóki József képviselő 

Amikor a rendeletet megalkottuk az volt a cél, hogy az idős munkavégzésre kevésbé alkalmas 

lakosoknak tudjunk segíteni. Az 500 és 1.000 forintos összeg átlagban fedezi a költségeinket. 

Az időseket segítenie kell a településnek. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ha ezt az időseknek csináljuk, akkor ingyen is megcsinálhatnánk. 

A közterületek különböző méretűek és nem mindegy hogy az Árpád utcában egy szélesebb 

telket kaszálunk le 500 forintért vagy a Nagy utcában egy keskenyebbet. De ha az 

önkormányzatnak ez bevállalható, akkor akár ingyen is elvégezhetjük ezt az időseknek. 

Én úgy gondolom, hogy egy szolgáltatást mérni kell és azért fizetni is kell. 

 

Karsai József polgármester 

Közterületről van szó és senki nem tehet arról, hogy mekkora előtte a közterület, ha nagyobb 

neki abból semmi haszna nincs.  A kért összeg az önköltséget fedezi, úgy gondolom, hogy 

jelen pillanatban ennél jobb megoldást nem tudok. Az önkormányzat azért van, hogy a 

rászorulóknak, akinek nincs hozzátartozója annak segítsen. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Mekkora igény van erre a kaszálásra? Mennyien veszik igénybe ezt a szolgáltatást? 

 

Karsai József polgármester 

Heti 4-5 alkalom. 

 

Benke József alpolgármester 

Ha az időseknek szeretnénk segíteni, akkor ezek az árak az 500 és 1.000 Ft, az önköltséget 

fedezik. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Aki a 2016. május 26.-án beterjesztett rendelet-tervezetben foglaltakat támogatja, és felkéri a 

jegyzőt, hogy a rendelet-tervezetet készítse elő ismételten kérem, kézfelemeléssel szavazzon.  

 

6 igen és 1 nem szavazattal a képviselő-testület 2016. május 26.-án beterjesztett rendelet-

tervezetben foglaltakat támogatja, és felkéri a jegyzőt, hogy a rendelet-tervezetet készítse elő 

ismételten. 

 

7. Tájékoztató a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal informatikai biztonsági 

feladatainak ellátásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A tájékoztató írásban kiküldve. 

 

Átadnám a szót Dr. Horváth Zsolt jegyző úrnak. 
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Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az állami és önkormányzati szervek elektronikus információbiztonságáról szóló 2013. évi L. 

törvény előírásai alapján biztosítani kell a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalban 

használt elektronikus információs rendszerek vonatkozásában: 

- az elektronikus információs rendszerben kezelt adatok és információk bizalmasságát, 

sértetlenségét és rendelkezésre állását, valamint 

- az elektronikus információs rendszer és elemeinek sértetlenségét és rendelkezésre állását 

- zárt, teljes körű, folytonos és kockázatokkal arányos védelmét. 

Informatikai szakmai szempontok szerint osztályozni kell a munkavégzés során használt 

elektronikus információs rendszereket. Az osztályozás eredménye alapján meg kell határozni 

a szervezet biztonsági szintjét, majd ennek megfelelően gondoskodni kell az előírt 

intézkedések megtételéről, az informatikai szabályzatok felülvizsgálatáról, szükség esetén 

további szabályzatok elkészítéséről, és a meglévők módosításáról. Biztosítani kell továbbá az 

informatikai rendszerek és eszközök fizikai védelmét. A besorolást és a biztonsági szint 

meghatározását háromévenként, vagy az információs rendszerekben bekövetkezett változást 

követően soron kívül felül kell vizsgálni. 

 

A törvény szerint – meghatározott felsőfokú végzettséggel rendelkező – az elektronikus 

információs rendszer biztonságáért felelős személyt kell kinevezni vagy megbízni, aki részt 

vesz a fent ismertetett feladatok előkészítésében, biztosítja a törvényben meghatározott 

követelmények teljesülését. Folyamatosan figyelemmel kíséri az elektronikus információs 

rendszereket érintő biztonsági eseményeket, gondoskodik a szükséges lépések megtételéről. 

Részt vesz a szervezet valamennyi elektronikus információs rendszerének tervezésében, 

fejlesztésében, létrehozásában, üzemeltetésében, auditálásában, vizsgálatában, 

kockázatelemzésében és kockázatkezelésében, együttműködik karbantartásban vagy 

javításban közreműködőkkel, azok tevékenységét figyelemmel kíséri. 

 

A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal jelenleg is rendelkezik informatikai 

szabályzatokkal, melyek folyamatos felülvizsgálatát, aktualizálását a jogszabályi előírásoknak 

megfelelően biztosítani kell.  

 

Az önkormányzatoknál bevezetésre kerül az ASP rendszer. Az ASP rendszer egy alkalmazási 

rendszer. 

Azt már tudjuk, hogy 2017. 01.01-től az önkormányzatok gazdálkodását, vagyon 

nyilvántartását tekintve az ASP rendszer fog működni. Az ASP rendszer bevezetésének 

előfeltétele az információbiztonságról szóló törvényben foglaltaknak és az állami és 

önkormányzati szervek elektronikus információbiztonságáról szóló 2013. évi L. törvényben 

meghatározott technológiai biztonsági, valamint a biztonságos információs eszközökre, 

termékekre, továbbá a biztonsági osztályba és biztonsági szintbe sorolásra vonatkozó 

követelményekről szóló 41/2015.(VII.15.) BM rendelet végrehajtása. 

 

Nagyon kevés azoknak a hivataloknak a száma ahol megfelelő képesítéssel rendelkező 

emberek dolgoznak, akik ezeket a feladatokat el tudják végezni. 

A központi költségvetés az önkormányzatoknak a rendszer bevezetésére nem biztosít forrást, 

viszont mint feladatot meg kell oldani. 
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Az előírt feladatok teljesítése helyben nem megoldható, az előírásoknak való maradéktalan 

megfelelés külső közreműködő bevonásával, a feladat kiszervezésével biztosítható. A feladat 

elvégzésére a hivatal árajánlatokat kért be. Az ajánlatok vizsgálatát követően a Képviselő-

testület döntést hozhat az informatikabiztonsági feladatok külső szolgáltatóval történő 

ellátásáról. 

 

Négy ajánlattevőtől kértünk ajánlatot, akik már korábban ajánlati felhívással fordultak a 

hivatalhoz.  

 

A 4 cégből 2 cég volt aki ajánlatot is tett. 

Az ajánlattétel részükről úgy történt, hogy előzetesen információkat kértek be a Közös 

Önkormányzati Hivataltól. A két cég ezen ismeretek birtokában adott ajánlatot. 

 

Az egyik ajánlatot a Nádor Rendszerház Kft. – 1152 Budapest, Telek utca 7-9 adta. 

A feladatellátásból eredő szükségszerű ütemek végrehajtását Br. 560.000 Ft-ért vállalnák, 

illetve ennek a továbbvitele, a havi követési díj és egyebek további költséget jelentenének, 

melyek havi nettó 87.000 Ft-ot képviselnének. Így az éves nettó 1.044.000 Ft-ot jelentene. 

 

A másik cég aki ajánlatot adott az  Albacomp Ri Kft -8000 Székesfehérvár, Mártírok útja 9. 

Ők is az általuk kért információk alapján adták meg az ajánlatukat. 

Az ő ajánlatuk sokkal kedvezőbb volt. 

A feladatellátásból eredő szükségszerű ütemek végrehajtását Br. 495.300 Ft-ért vállalnák, a 

havi követési díj és egyebek további költsége nettó 35.000 Ft/hónap. 

Ez a tétel a költségvetést érinti és a Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésében ilyen 

jellegű előirányzat nem szerepel. Az ASP rendszer bevezetése olyan kötelezettségeket ró a 

hivatalokra amit meg kell oldani és nem lehet kikerülni. 

Az ügyintézés az elektronikus áramlás irányába tolódik el, és ezeket a rendszereket megfelelő 

módon le akarják védetni. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Ezek a díjak erre az évre vonatkoznak? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A szovtverekért amiket használunk, fizetünk egy díjat. Ezeket a szoftvereket váltja ki az ASP 

és a KÜSZ ( központi ügyfélszolgálati ) rendszer. Lesz egy átmeneti időszak, ami alatt 

váltunk az ASP rendszerre. 

 

Benke József alpolgármester 

Aki ezt a rendszert bevezetteti, az fizesse is ki a rendszer díját. Az önkormányzat rendelkezik 

megfelelő elektronikai háttérrel a rendszer bevezetéséhez? 

 

Karsai József polgármester 

Az ASP rendszer az önkormányzatok gyámság alá helyezése. Én ezt a rendszert nem 

támogatom, de előbb utóbb bevezetésre kerül, mert rákényszerítik az önkormányzatokat. 

Az majd kiderül, hogy rendelkezünk-e megfelelő informatikai rendszerrel. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Ez hány számítógépet érint? 
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Dr. Horváth Zsolt jegyző 

23 számítógépet érint. A Közös Önkormányzati Hivatal költségvetését érinti a feladat ellátási 

kötelezettség teljesítésése. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  

 

8. Egyebek 

A) Szivattyú beszerzés 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A képviselő testület a 31/2016.(II.18.) számú önkormányzati határozatában döntött arról, 

hogy 540.960 Ft+ Áfa összegért egy SP14A-13 típusú Grundfos szivattyút vásárol az 1-es 

kúthoz. 

A DRV javasolja, hogy az önkormányzat ne ezt a szivattyút vásárolja meg hanem a Grundfos 

SP9-13 típusú szivattyút, melynek beszerzése beépítéssel együtt Br. 540.470 Ft. Ha a 

képviselő-testület úgy dönt hogy ezt a szivattyút vásárolja meg akkor a képviselő-testületnek 

a korábbi határozatot kell módosítania és megrendelni az SP9-13 szivattyút a koncessziós díj 

terhére. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az 1 számú kút nagyon homokos, és nem mindegy milyen szivattyút használunk, azért 

ajánlotta a DRV ezt a másik szivattyút. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület módosítsa a 

31/2016.(II.18.) számú önkormányzati határozatát, úgy, hogy az SP14A-13 típusú Grundfos 

szivattyú helyett 1 db Grundfos SP9-13 típusú szivattyút szerez be, beépítéssel együtt Br. 

540.470 Ft-ért, a koncessziós díj terhére. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

117/2016.(VI.30.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

módosítja a 31/2016.(II.18.) számú önkormányzati 

határozatát, úgy, hogy az SP14A-13 típusú Grundfos 

szivattyú helyett 1 db Grundfos SP9-13 típusú szivattyút 

szerez be, beépítéssel együtt Br. 540.470 Ft-ért, a koncessziós 

díj terhére. 

 A határozat egyéb részeit fenntartja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2016.12.31. 
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B) A Berzsenyi Dániel Irodalmi és Művészeti Társaság kérelme 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Berzsenyi Dániel Irodalmi és Művészeti Társaság kérelmével, a Somogy című folyóirat 

megrendelésével a képviselő-testület 2016. május 26.-i ülésén már foglalkozott. A képviselő-

testület a kérelmet nem támogatta. A döntés közlését követően telefonon megkerestek a 

társaságtól, és kérték, hogy a testület gondolja át a döntését, mert csak évente 4-szer jelenik 

meg a folyóirat melynek költsége éves szinten 1.600 Ft. 

 

Karsai József polgármester 

Továbbra is az a véleményem, hogy az önkormányzat nem kívánja megrendelni a folyóiratot, 

de tájékoztatom a könyvtárvezető asszonyt, ha ő szeretné a könyvtár részére megrendelheti. 

Az önkormányzatnál senki nem olvassa a Somogy folyóiratot. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Ha nem olvassák felesleges megrendelni. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Én is feleslegesnek tartom megrendelni, ha a könyvtárvezető úgy dönt, hogy a könyvtárba 

kell, rendelje meg. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a 2016. május 26. ülésen hozott 102/2016.(V.26.) számú határozatát 

tartsa fenn a képviselő-testület, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal a 102/2016.(V.26.) számú önkormányzati 

határozatát továbbra is fenntartja. 

 

C) András János Kadarkút, Virág u. 9. szám alatti lakos kérelme 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

András János Kadarkút, Virág utca9. szám alatti egyéni vállalkozó gránit és márvány sírkő 

bemutatóhely telephelyéhez szükséges hrsz.0136/3. jelzésű, 3415 m2 nagyságú, kivett 

telephely művelési ágú terület bérbevételére nyújtott be kérelmet. 

 

Kadarkút Város Képviselő-testülete 2016. május 26-i ülésén megtárgyalta András János 

kérelmét és részére 30.000 Ft/hó bérleti díjat állapított meg.  

 

András János vállalkozó a 101/2016.(V.26.) önkormányzati határozat kézhezvétele után 

2016.06.20-án újabb kérelmet nyújtott be, amelyben arra kéri a képviselő-testületet, hogy a 

megállapított bérleti díjat 15 000 Ft/hó összegre mérsékelje.  

A kérelmező újabb kérelmét azzal indokolta, hogy a fent megjelölt telephelyet hosszabb távra 

kívánja kibérelni valamint az általa végzett munka szezonális jellegű, így éves szinten csak 

hat hónapot tud dolgozni. 

 

A bérleti időpont kezdetét a leendő bérlő nem pontosította. Ezt azzal indokolja, hogy 

személyes megbeszélésen azt az ígéretet kapta, hogy az Kadarkút Város Önkormányzata a 

fent megjelölt telekre bevezeti a közműveket, de ennek az időpontja számára ismeretlen.  
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A képviselő-testület dönthet úgy, hogy a bérleti díj összegét 15.000 Ft/hó összegre mérsékli, 

vagy az eredeti határozatát fenntartja, illetve teljesen más alapokra helyezi a kérdést. 

 

Karsai József polgármester 

Személyesen felkeresett András János és elmondta, hogy a 30.000 Ft/hó bérleti díjat soknak 

tartja, és neki vízre és villanyra is szüksége lesz a munkájához. Ő 15.000 Ft/hó összeget ígért. 

Ha a képviselő-testület 15.000 Ft/hó összegért bérbe kívánja adni ezt a területet akkor a víz és 

villany bekötés lehetőségeinek, költségeinek utána nézek. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki 15.000 Ft/hó összegért bérbe kívánja adni András János Kadarkút, Virág utca 9. szám 

alatti egyéni vállalkozónak a hrsz.0136/3. jelzésű, 3415 m2 nagyságú, kivett telephely 

művelési ágú területet, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

1 fő szavazott igennel. 

 

Javaslom, hogy a képviselő-testület tartsa fenn 101/2016.(V.26.) számú határozatát és az 

abban szereplő 30.000 Ft/hó bérleti díjat. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

118/2016.(VI.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete András János 

Kadarkút, Virág utca 9. szám alatti egyéni vállalkozó részére a hrsz. 

0136/3. helyrajzi számú, 3415 m2 térmértékű kivett telephely 

művelési ágú önkormányzati tulajdonú ingatlanra a 101/2016. (V.26) 

megállapított havi bérleti díját 30.000 Ft /hó összegben változatlanul 

fenn tartja a 101/2016.(V.26.) számú önkormányzati határozat egyéb 

részeivel.  

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: 2016.07.29. 

 
 

D)  Vagyonkezelési szerződés  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Egy éve megalakult a Nemzeti Szakképzési Intézet és annak van helyi Kaposvári Szakképzési 

Centruma, amely a KLIK jogutódja. 

A Kaposvári Szakképzési Centrumnak van egy Jálics Ernő Szakképzési Iskolája Kadarkúton. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata részére megküldték a vagyonkezelési szerződést. A 

vagyonkezelési szerződés tartalmilag és formailag is megegyezik a képviselő-testület által 

korábban elfogadott vagyonkezelési szerződéssel, amit a képviselő-testület azzal küldött 

vissza, hogy nem kíván módosítani rajta.  
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A Klebersberg Intézményfenntartó Központ és a Szakképzési Centrum megegyezett az épület 

megosztásában, a bútorok és berendezések elosztásában.  

Azt szeretnék, hogy a  képviselő-testület ezt a vagyonkezelési szerződést hagyja jóvá. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a vagyonkezelési szerződést az előterjesztés szerinti 

tartalommal fogadja el, és hatalmazzon fel a vagyonkezelési szerződés aláírására. Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 nem szavazattal 

és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

119/2016.(VI.30.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút Város Önkormányzata – 7530 Kadarkút, Petőfi S. 

u. 2.- és a Kaposvári Szakképzési Centrum – 7400 

Kaposvár, Virág u. 32.- között létrejött vagyonkezelési 

szerződést elfogadja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 

szerződés aláírására. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.07.30. 

 

E) Tájékoztató a DRV számlákról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Ezúton tájékoztatom a képviselő-testületet és a lakosságot, hogy azokat a DRV  által kiküldött 

visszamenőleges szennyvízszámlákat, amelyeket a lakosság behozott az Önkormányzatra, 

jegyző úr leadta a DRV ügyfélszolgálatára. 

 

A DRV munkatársai először nem értették, hogy miért kerültek vissza a számlák. A számlák 

azért kerültek vissza, mert ezeknek a számláknak az értékével nem értünk egyet. 

Nem a követelés jogosságát vitatjuk, mert a DRV arra az időszakra szolgáltatott, neki arra az 

időszakra díj jár. Mi a díj mértékét vitatjuk, mert arra az időszakra díj nem lett megállapítva. 

 

601 darab ingatlanról érkeztek vissza a szennyvízdíj számlák. Voltak olyanok, akik ezt a 

számlát befizették. Azt nem tudom, hogy ők visszakapják-e ezt a pénzt. 

Folyamatosan egyeztetünk ebben a kérdésben Kaposmérő Község Önkormányzatával, mert 

ők is hasonló helyzetben vannak. 

Köszönöm azoknak az embereknek, akik behozták a számlákat. 

Ha a lakosságnak információra van szüksége a DRV szennyvízszámlákkal kapcsolatban 

keressen akár engem akár a képviselő-testület tagjait. A hirdetőtáblán és Kadarkút Város 

honlapján az információk kihirdetésre kerülnek. 
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A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

F) Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

 

- Temetői szemétszállítás 

Karsai József polgármester  
 

A temetőkből a konténerek elszállításra kerültek. 3 db 1100 literes műanyag konténer került 

elhelyezésre mindkét temetőbe, egyenlőre kísérleti jelleggel. 

A lakosságot kérjük, hogy a konténerbe a nem szerves hulladékot helyezze, pl.: gyertya, 

koszorú stb. 

A szerves hulladékot, virágot, gazt, gazos földet, a zöld ketrecekbe szíveskedjenek helyezni. 

A konténerekre és a ketrecekre táblákat fogunk elhelyezni, amelyekre ráírjuk, hogy milyen 

hulladék kerülhet bele. 

 

- Iskolából ételszállítás 

Rózsa János képviselő  
Az iskolai konyháról felnőtt részére az étkeztetés megoldható-e? 

 

Karsai József polgármester  
Nem megoldható. Az általános iskola konyhája diákétkeztetést és munkahelyi vendéglátást 

végez. Az adagszám a maximumon van. Az Akác vendéglőben szívesen látnak minden 

étkezőt. 

 

- Szociális szövetkezet 

Rózsa János képviselő  
A szociális szövetkezet megalakításában történtek-e már lépések? 

 

Karsai József polgármester  
Nem történt előrelépés, mert nem jelentkeztek az emberek, hogy szociális szövetkezetet 

szeretnének csinálni. Szociális szövetkezetet 7 fő tud alakítani, én az önkormányzati részvételt 

tudom bent garantálni. A szociális szövetkezetbe legalább 7 szorgalmas ember kell, akik 

tudják azt, hogy a megélhetésüket a szövetkezetből teremtik elő. 

 

- Dohányzás a közterületen 

Rózsa János képviselő  
Vannak olyan emberek, akik a közterületen azért dobják el a cigaretta csikket, hogy a 

közmunkásoknak legyen dolguk. 

Sokaknak nem tetszett a dohányzó helyek kialakításának ötlete. Továbbra is azon a 

véleményen vagyok, hogy a környezetünk szebbé és tisztábbá tétele érdekében ki kell ilyen 

dohányzó szigeteket alakítani, a közterületekre csikktartókat kellene kihelyezni. 

 

Karsai József polgármester  
Jegyző úr azért nem készített rendelet-tervezetet a dohányzó szigetek kialakítására, mert nem 

jött javaslat arra, hogy hol legyenek ezek kialakítva. 

Felhívom a figyelmet arra, hogy olyan rendeletet alkosson a képviselő-testület, amit be is 

lehet tartatni. Kadarkúton közterület felügyelet nincs. Ilyen tartalmú rendeleteket olyan 

helyeken hoznak, ahol működik közterület felügyelet, aki érvényt tud szerezni a rendeletek 

betartásának. 
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Rózsa János képviselő  
Teszek javaslatot, a dohányzó szigetek kialakítására. Úgy tájékozódtam, hogy a rendőrség 

bárkit megbüntethet a közterületi köztisztasági szabályok megszegése miatt. 

 

Karsai József polgármester  
Ez teljesen így van, de az a probléma, hogy a rendőrség létszáma véges, most a nyári 

időszakban lecsökkent, mert el lettek vezényelve a Balatonra és a határra. 

 

- Önkormányzati utak melletti kaszálás 

Horeczki László képviselő  
A lakosság jelezte felém, hogy a Cserháti dülőút mellett nagy a gaz, kaszáljuk le, ha lesz 

szabad emberünk. 

 

Karsai József polgármester  
A traktor után kellene venni egy fűkaszát, mert hatékonyabban tudnánk vele dolgozni, mint a 

kézi kaszákkal. 

Sok olyan önkormányzati terület van, amit ezzel a kaszával tudnánk kaszálni. 

 

- Tájékoztatók 

Karsai József polgármester  
 

- Elkezdődött a Fő utcában is a járda felújítása. 

 

- A konyha felújítás is megkezdődött. Itt jönnek elő olyan dolgok, amelyekre nem 

számítottunk. A zsírfogó aknákat ki kell majd cserélni. Műanyag zsírfogó aknákat javasoltak. 

 

Problémaként jelentkezett, hogy a gépészetnél gázterv kell, és amikor kikértük a gáztervet, 

azon a korábbi az iskola felújításnál történt rákötések nem szerepeltek. A felújított konyhánál 

az újonnan beszerelt eszközöket át kell vetetni. Ehhez viszont gázterv szükséges, amely kb. 

500.000 forintba kerül, és ezen fel kell tüntetni az eddigi bekötéseket is. 

 

Benke József alpolgármester 

A határidőket tudjuk tartani az iskola konyha felújításnál? 

 

Karsai József polgármester  
Megpróbáljuk tartani.  

 

Az Egyebek napirendi ponton belül más kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését 16
40  

órakor 

bezárta. 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


